
PROTOKOLL FRA ÅRSMØTET I SKØYTEGRUPPA IF FRAM  
14. februar 2024 kl. 18:00 

 

1. Åpning. 
Årsmøtet ble holdt i klubbhytta på Fram. 

Tilstede: Kathrine Møller Nordal, Geir Omsland, Espen Nordal, Knut A Olsen,Arne 
Nicander, Anita Simensen Holthe (representerte HS) og Terje Wasvik. 

Leder Terje Wasvik sto for møteinnkallelse og annonsering i presse. (ØP 
fellesannonse IF Fram) 

2. Konstituering. 
Til møteleder ble Terje Wasvik valgt. 

 
3. Beretning. 
Årsmøteberetningen for 2022/2023 ble gjennomgått.  

Skryt av Facebook siden som Kathrine vedlikeholder!  

Vi savner engasjement fra ØP for Larviksløpere som nå gå for andre klubber. 

 
4. AKTIVITETSPLAN. 

Aktivitetsplan blir en rettesnor for sesongen 2024/-25 og ble enstemmig vedtatt og 
klubbet. 

Hovedfokus er fortsatt arbeidet for en isflate i Larvik, men arbeidet er tungt. Lite 
tilbakemelding fra Larvik kommune og THVG. 

Arne Nicander orienterte om planer om isflate på Fram. Det er plass til 400m bane, 
men dagens Årsmøtevedtak er 250m bane og fotball hall. 

Arne jobber videre med dette mot det nye HS som velges i Mars 

6. REGNSKAP OG BUDSJETT …. 

Regnskap 2023 er ikke mottatt. Vi gikk igjennom status 31.10.2024 (siste som vi har 
mottatt) Trolig liten bevegelse etter dette, mulig noe fra Brus automat på Pigmenten 
(137 kr) 

Fra og med sesongen 2023/24 har vi ikke aktive løpere, men vi har veteraner som 
trener i Skien og Sandefjord. 

 
- Regnskap og budsjett tatt til etterretning 



 

 
7. VALG. 
Valgkomitéen har bestått av Kathrine Møller Nordal, Anita Norli og Per Albert Rogn.  

Vedtak: Ingen i det sittende styret ønsker per dato og fortsette. Det er stor skepsis til 
dagens HS og dermed ble valg utsatt til etter Årsmøte i Hoved foreningen i IF Fram 7 
mars. Sittende styre fungerer til nytt blir valgt. 

Følgende styre sitter inntil nytt er valgt: 

Leder   Terje Wasvik   På valg; gjenvalgt for 1 år. 

Nestleder  Kathrine Møller Nordal Ikke på valg 

Kasserer  Karl Espen Nordal  Ikke på valg 

Sekretær  Geir Omsland  Valgt for 2 år 

Styremedlem  Didrik Møller Nordal  Valgt for 2 år 

Varamedlem  Arne Nicander  Valgt for 2 år 

Valgkomiteen blir sittende og består da av Kathrine Møller Nordal, Anita Norli og Per 
Albert Rogn. 

 
8. FORENINGSSAKER. 
- Arbeidet for å få realisert en isflate på Grusbanen på Fram eller annet sted i Larvik. 

Skøytegruppa har på virket Larvik Skøyte og Hockey klubb slik at banestørrelse blir 
30X60 som er egnet til Kortbaneløp. 

 

Larvik 15.02.2024 
Terje Wasvik 
Referent 


